
             

Zápis ze zasedání Žákovské rady 

Číslo zasedání: 5 

Datum:  17.12.2015 

Program:  

 

• Téma:  Zhodnocení Jarmarku 

Mínusy: málo účastníků (prodejců i nakupujících), nedostatečná propagace, termín 

konání (dřívější začátek, jiný den), agresivní chování prodejců 

Plusy: dobrá atmosféra, vánoční stromeček, živá hudba, výzdoba, připravenost 

prodejců, propracovaná organizace, dobře vystavené produkty 

Diskuze:   Lze kritizovat členy ŽRAG, že se nezúčastnili? 

Závěr:  I přes mínusy jsme se shodli, že Jarmark byl vydařený, lepší než v loňském 

roce a do toho příštího určitě zapracujeme na zlepšeních a poučíme se z chyb. 

 

• Téma:  Výsledky ankety Matěje Jirsy a jeho skupiny – sociologické šetření  

Výsledky:  Studenti si neumývají ruce, protože není do čeho si je utřít, studenti se na 

záchodech cítí spíše bezpečně. 

Závěr:  Studenti si přejí více utěrek na záchodech, šetření bude probíhat dále, dokud 

nebudeme mít více výsledků. 

 

• Téma:  Memorandum  

Výsledky: Memorandum bylo předáno vedení školy ke schválení, souhlasí, je ochotno 

nás podpořit, ale nesouhlasí s bodem 6 memoranda (fyzické ohrožení)   

Diskuze:  Přeformulujeme bod 6, nebo ho zrušíme? Kde a jak publikovat   

memorandum? 

Hlasování: 1. Bude bod 6 vyškrtnut?  19 pro, 3 proti, 3 se zdrželi. 



                       2. Budeme publikovat memorandum s podpisem ředitele školy?            
             24 pro, 1 proti. 

                       3.Schválíme text memoranda? 24 pro, 1 proti. 

Úkoly do příštího zasedání: Dále pokračovat v publikaci Memoranda, připravit agendu na 

druhé pololetí 
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